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Elevråd på Rotebergs skola måndagen den 20/5 2019. 
 

 

Närvarande: 
Klass 1: Helly och Ludvig 

Klass 2: Melker och Moa 

Klass 3: William och Sigge 

Klass 4: Nils och Lukas 

Klass 5: Gabriel och Viggo 

Klass 6: André och Abazer 

 

Chris följer upp föregående elevråds anteckningar. 

AEFAB har börjat göra om duschrummen. Vi kommer också att få hallen till fritids och 

trapprummet upp till skolan ommålat i sommar, även femmans klassrum. Nästa år 

kommer mer att målas om, lite varje år är det tänkt, till slut blir hela skolans innemiljö 

ommålad och fräsch. Kostnaderna blir på så sätt utspridda. 

 

Från klassråden. 

Klass 3:  

- Vi har det bra. 

- Mycket mindre bråk på rasterna. 

- Önskar få en del av skolans gård asfalterad, delen framför baskletkorgen. 

- Påminner alla om att ta in bollar. 

Klass 4: 

- Önskar en fotboll till varje klass som ska märkas. 

- Det behövs nya hörlurar och musar till datorerna. 

- Fler whiteboardpennor till elevernas whiteboardtavlor. 

Klass 5:  

- Önskar 3% mjölk till skollunchen. 

- Vi vill ha fler typer av turneringar på skolan mellan klasser t ex. handboll, 

fotboll, innebandy. 

Klass 6: 

- Vill utöka och få två basketkorgar. 

 

Chris sammanfattar: 

Jag lyssnar in och hör att det är god stämning i klasserna och mindre bråk på rasterna, så 

glad att höra. 

Vi behöver se över och göra några inköp, hörlurar, datamusar, whiteboardpennor. 

Kul med förslag från femman om att ha fler interna turneringar på skolan. 

Tyvärr har vi fått nej till asfalt på skolgården p.g.a. det underlag som är, lera som skjuter 

upp på våren m.m. Vi fick ett hårdare grus, stenmjöl, som lades förra sommaren. 

Tack för den här terminen elevrådsrepresentanterna! 

 

Elevrådet önskar alla elever,  

GLAD SOMMAR! 

 

Vid anteckningarna 

Chris, rektor 


